

Jerzy Trela (1942-)

Artykuły - Wywiady

Artykuły z lat 1977-2014

1977

Laureaci nagród : ministra kultury i sztuki : Jerzy Trela.
- **Dziennik Polski, 4.08.1977.**

Bober, J. Jasiak w masce Konrada. - **Gazeta Robotnicza, 20/21.08.1977.**

1978

Nagrody dla J. Stuhra i J. Treli. - **Gazeta Południowa, 22.05.1978.**

1979

Laureaci nagród m. Krakowa. - **Gazeta Południowa, 24.05.1979.**

Mówią laureaci nagród m. Krakowa : Jerzy Trela.
- **Echo Krakowa, 30.05.1979.**

Wcisło, A. Jerzy Trela – aktor Starego Teatru : delegaci na VIII Zjazd PZPR.
- **Gazeta Polska, 20.12.1979.**

1981

Miklaszewski, K. Styl współczesnego aktorstwa. - **Życie Literackie, 1981.**

1982

Teatr Stary w Rzymie. - **Życie Warszawy, 3.11.1982.**

1983

Bober, J. Od urzędnika-I do Odysa. - **Gazeta Krakowska, 31.08.1983.**

Miklaszewski, K. Prawdziwa twarz teatru. - **Dziennik Polski**, 26-28.08.1983.

1984

38 rok pracy PWST – rozpoczęty. - **Echo Krakowa**, 4.10.1984.

PWST: obowiązek prawdy w sztuce. - **Gazeta Krakowska**, 4.10.1984.

Niepokorni : widnokrąg kultury : [Jerzy Trela].

- **Dziennik Polski**, 22-23.12.1984.

1985

Krakowska PWST zainaugurowała 39. rok akademicki.

- **Dziennik Polski**, 15.10.1985.

Teatr ma być zwierciadłem, wyrzutem sumienia i radością : uroczysta inauguracja 39. roku akademickiego w PWST.

- **Gazeta Krakowska**, 15.10.1985.

1986

Kwiatek, J. Portrety ludzi teatru : w Kordegardzie. - **Trybuna Ludu**, 27-28.01.1986.

Inauguracja roku akademickiego w AR i PWST.

- **Gazeta Krakowska**, 7.10.1986.

1987

Dziękujemy ci szkoło! - **Gazeta Krakowska**, 24.03.1987.

„Kochajcie teatr w sobie a nie siebie w teatrze”...

- **Echo Krakowa**, 24.03.1987.

Serce polskiego teatru bije w Krakowie : Order Sztandaru Pracy I Klasy dla PWST. - **Dziennik Polski**, 24.03.1987.

Nowi rektorzy uczelni Krakowa. - **Dziennik Polski**, 8.04.1987.

Czy taki ciężar udźwignę? : Jerzy Trela – aktor i wychowawca.
- **Trybuna Ludu, 23-24.05.1987.**

Ludziom potrzebni : Jerzy Trela : Polak 87. - **Rzeczpospolita, 15-16.08.1987.**

Rozpoczęcie roku akademickiego w krakowskiej ASP i PWST.
- **Dziennik polski, 6.10.1987.**

PWST : w służbie ideowej teatrowi polskiemu.
- **Gazeta Krakowska, 7.10.1987.**

Polak 87 : Jerzy Trela. - **Rzeczpospolita, 24-27.12.1987.**

1988

PWST : wspólny cel – polski, narodowy teatr. - **Gazeta Krakowska, 4.10.1988.**

1989

Jerzy Trela : portrety artystów. - **Trybuna Ludu, 1-2.04.1989.**

Senator z charakterem. - **Trybuna Ludu, 24/25.05.1989.**

Dawać świadectwo kultury Krakowa : Jerzy Trela o swoich doświadczeniach i planach. - **Dziennik Polski, 3/4 .06.1989.**

1990

Krakowscy studenci prezentują „Tango” w Stanach Zjednoczonych.
- **Echo Krakowa, 20/22.04.1990.**

Miklaszewski, K. Polska Master Classs w USA : korespondencja własna z Milwaukee. - **Dziennik Polski, 26.04.1990.**

1992

Mój prywatny Kraków. - **Gazeta Krakowska, 12/13.06.1992.**

Mikos, M. Brawo Trela! - **Gazeta Wyborcza, 21/23.08.1992.**

Wielka Improwizacja w „celi Konrada”. - **Echo Krakowa, 27.10.1992.**

Zaduszki w celi Konrada. - **Czas Krakowski**, 29.10.1992.

„Tu rozgrywa się akcja Dziadów części III”. - **Rzeczpospolita**, 2.11.1992.

Polak, G. Wielka Improwizacja w Celi Konrada.
- **Gazeta Wyborcza**, 12.11.1992.

„Złoty Wawrzyn” dla Treli. - **Gazeta Krakowska**, 27.11.1992.

1993

Kowalczyk, Janusz R., Złoty Wawrzyn Grzymały dla Jerzego Treli.
- **Rzeczpospolita**, 28.01.1993.

Niezapomniane obrazy, role, wystawy. - **Dziennik Polski**, 23.02.1993.

Głowy podwawelskie : Jerzy Trela. - **Dziennik Polski**, 10/11.07.1993.

Krakowskie inauguracje. - **Dziennik Polski**, 7.10.1993.

1994

Jerzy Trela w roli gwiazdora. - **Dziennik Polski**, 24.03.1994.

Trela w muzeum : Gwiazdy sceny krakowskiej. - **Echo Krakowa**, 30.03.1994.

Armata, J. Reżyserzy lubią Jerzych.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie)**, 2.04.1994.

Trela sławny i nieśmiały : w Galerii Teatralnej w Domu pod Krzyżem w Krakowie. - **Express Wieczorny**, 11.04.1994.

Chrystus był już w Wierszalinie : rozmowa z Tadeuszem Słobodziankiem.
- **Czas Krakowski**, 4/5.06.1994.

Mówi Jerzy Trela : skacząc po kanałach. - **Gazeta Wyborcza**, 26.08.1994.

Teatr barytonem opisany... : poniedziałkowe spotkanie z...
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Częstochowie)**, 11.11.1994.

Jerzego Treli oblicze spokojne : twarze teatru po 20 latach.
- **Dziennik Polski, 17.11.1994.**

1995

„Reformator” Jerzy Trela. - **Echo Krakowa, 6/8.01.1995.**

Marciniak, J. Rektor o duszy uczniaka.
- **Tygodnik Ilustrowany, 18/19.02.1995.**

Sztuka o rozpacz : wielki aktor w doborowym towarzystwie : teatr telewizji.
- **Wiomości Kulturalne, 26.02.1995.**

Jeszcze się piekło na tobie zemści... - **Dziennik Polski, 16.05.1995.**

Nagrody MKiS. - **Trybuna, 6.06.1995.**

Kronika : [Jerzy Trela]. - **Wiomości Kulturalne, 18.06.1995.**

Wakacje Treli. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 4.07.1995.**

Adamik, W. Jerzy Trela w salonie filmowym. - **Echo Krakowa, 7/9.07.1995.**

„Bieszczadzki Jerzy” : moją ulubioną krainą są Bieszczady : mówi Jerzy Trela.
- **Gazeta Krakowska, 2.08.1995.**

Leńcze : Jerzy Trela : smak Wigilii to łązanki.
- **Gazeta Krakowska, 22.12.1995.**

1996

Człowiek z ekranu. - **Trybuna, 3/4.02.1996.**

Litery i charaktery : Jerzy Trela. - **Przekrój, 18.02.1996.**

Złoty grosz dla „Exbudu”, „Złoty Jen” dla „Drumetu”. - **Przekrój, 3.03.1996.**

Bez lwów, za to z pawiem : Gdynia : nagrody dla Jerzego Treli i Łukasza Nowickiego. - **Gazeta Wyborcza, 24.10.1996.**

Zwyczajność przy nadzwyczajności : 35 lat pracy artystycznej Jerzego Treli.
- **Rzeczpospolita, 9/11.11.1996.**

Jubilat Trela : 35 lat na teatralnej scenie. - **Dziennik Polski, 12.11.1996.**

Jubileusz Jerzego Treli. - **Dziennik Bałtycki, 12.11.1996.**

Sto lat dla Jerzego Treli : 35-lecie pracy artystycznej.
- **Echo Krakowa, 12.11.1996.**

Wiwat jubilat Jerzy Trela. - **Gazeta Krakowska, 12.11.1996.**

Jubileusz Treli : z krakowskich teatrów. - **Kurier Szczeciński, 15/17.11.1996.**

Fryz-Więcek, A. Jerzy Trela : 35 lat na scenie. - **Przekrój, 1.12.1996.**

Huzarska-Szumiec, M. Król teatralnej nocy : benefis Jerzego Treli.
- **Gazeta Krakowska, 18.12.1996.**

Monroe w wannie : Teatr Stu : Benefis Jerzego Treli.
- **Gazeta Wyborcza, 19.12.1996.**

1997

Dotknięty palcem bożym : sekrety socjety. - **Gospodyni, 16.02.1997.**

Nie mam czasu na nudę : żony sławnych mężów : Jerzy Trela.
- **Przyjaciółka, 17/23.05.1997.**

Męczący zawód aktor : inauguracja roku w PWST. - **Gazeta Krakowska, 7.10.1997.**

1998

Budzińska, A. Jerzy Trela : sobota to mój dzień.
- **Życie na Gorąco, 5.02.1998.**

Pan Huczek : na małym ekranie. - **Dziennik Polski, 20.02.1998.**

Jerzy Trela w pałacyku Zielińskiego. - **Echo Dnia, 23/24.05.1998.**

Wiejowska, Anna. Specjalista od omleta.
- **Nowa Trybuna Opolska, 26.08.1998.**

Omlety Jerzego Treli. - **Gazeta Krakowska, 5.09.1998.**

W celi Konrada : korespondencja z Wilna : premiera Dziadów Teatru Ludowego. - **Gazeta Wyborcza, 30.10.1998.**

Jerzy Trela poleca. - **Dziennik Polski, 18.11.1998.**

Hołd trzech Konradów. - **Dziennik Polski, 28.12.1998.**

Wieszczowi w imieniny [Jerzy Trela]. - **Echo Krakowa, 28.12.1998.**

1999

Znakomita Trójka : nagrody krakowskiej filii Fundacji Kultury Polskiej.
- **Gazeta Krakowska, 23.02.1999.**

Krakusy i góralka. - **Życie, 24.02.1999.**

Felikszy rozdane [Jerzy Trela].
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna), 22.11.1999.**

2000

Najlepsi w ubiegłym sezonie : Tomaszewski, Trela i Ostalowska : nagrody Teatru. - **Rzeczpospolita, 3.02.2000.**

Za Samuela : nagroda dla Jerzego Treli.
- **Dziennik Polski, 5/6.02.2000.**

2001

Nominacje do nagrody : honorowy Ludwik dla Jerzego Treli.
- **Gazeta Krakowska, 1.03.2001.**

Ludwik dla Treli. - **Gazeta Wyborcza, 7.03.2001.**

Koncert mistrzów słowa : jubileusz Stulecia wystawienia „Dziadów” w Krakowie. - **Rzeczpospolita, 2.11.2001.**

2002

Aktor przez duże a : Jerzy Trela – 40 lat na scenie i ekranie.
- **Gazeta Krakowska, 5-6.01.2002.**

Mistrz Mowy Polskiej : Jerzy Trela. - **Gazeta Krakowska, 12.03.2002.**

Jerzy Trela „Orłem 2002” : Nagroda na urodziny.
- **Gazeta Krakowska, 15.03.2002.**

Prezydent pokonany przez żonę : Jerzy Trela został Krakowianinem Roku 2001; z aukcji uzyskano 55 tysięcy złotych. - **Dziennik Polski, 8.04.2002.**

Bal ze śniadaniem : Jerzy Trela Krakowianinem Roku 2001.
- **Gazeta Krakowska, 8.04.2002.**

Na co nadepnął Ferdek? : Elita krakowska na balu. - **Trybuna, 8.04.2002.**

Niespodziewana nagroda : Jerzy Trela, Ludwik za najlepszą rolę męską.
- **Dziennik Polski, 10.04.2002.**

Anioł w Krakowie. - **Gazeta Wyborcza, 13-19.09.2002.**

Spektakle i Jerzy Trela. - **Gazeta Wyborcza, 20-26.09.2002.**

Niedziela z gwiazdą : Jerzy Trela na Scenie Fundacji Starego Teatru.
- **Gazeta Krakowska, 21-22.09.2002.**

Sezon rozpoczęty ; Stary Teatr już gra. - **Gazeta Wyborcza, 21-22.09.2002.**

Bugajska, A. Diabelstwo zanalizowane : Urodziny Leszka Kołakowskiego.
- **Gazeta Wyborcza, 24.10.2002.**

Klasyka dla Smyka. Jerzy Trela czyta bajki Aleksandra Fredry.
- **Gazeta Krakowska, 6.12.2002.**

Ciosek, J. Dama i Huzary – czyli wielki Jubileusz Anny Polony i Jerzego Treli z udziałem Ryszarda Melliwy (i Złotej Rybki też). - **Dziennik Polski 11.12.2002.**

2003

Będą pieniądze na kulturę : Spotkanie prezydenta z środowiskami twórczymi.
- **Gazeta Krakowska, 16.01.2003.**

Niech żyje teatr : W Krakowie rozdano Ludwiki, nagrody za twórczość teatralną. - **Gazeta Krakowska, 1.04.2003.**

To ma sens. - **Dziennik Polski, 2.04.2003.**

Romantycznie i wiosennie : Jerzy Trela w pałacu Żeleńskich.
- **Dziennik Polski, 12.05.2003.**

Jerzy Trela. - **Dziennik Polski, 26.10.2003.**

Galeria postaci sceny i PWST : „Portrety” Arkadiusza Sędka zawisły na ścianach krakowskiej uczelni teatralnej. - **Dziennik Polski, 28.10.2003**

2005

Krupiński, W. Życie nieuleatwione : Poczec aktorów Krakowa: Jerzy Trela.
- **Dziennik Polski, 21.05.2005.**

2006

Głowacki, P. Samotność Jerzego Treli. - **Dziennik Polski, 5.04.2006.**

Huzarska, M. Bruzda na policzku. Wielkie kazanie Treli w Teatrze Stu.
- **Gazeta Krakowska, 8/9.04.2006.**

Kowalczyk, J. R. Uwodzicielska siła grzechu : Monodram Jerzego Treli.
- **Rzeczpospolita, 11.04.2006.**

2007

Jerzy Trela na dwóch scenach. - **Dziennik Polski, 18.01.2007.**

Podwójne uznanie dla „Kazania” : Wielka Nagroda Aktorska dla Jerzego Treli w spektaklu Teatru STU. - **Dziennik Polski, 6.03.2007.**

Głowacki, P. Powroty pana Jerzego. - **Dziennik Polski, 14.03.2007.**

Krupiński, W., Ciosek, J. Jerzy Trela – 65 – latkiem.
- **Dziennik Polski, 14.03.2007.**

Ten Trela gada tak jak ja. - **Gazeta Krakowska, 26.04.2007.**

Głowacki, P. Dwa żywioły, jedna łza. - **Dziennik Polski, 3.12.2007.**

2008

Jerzy Trela i X Księga. W Krakowskim Salonie Poezji po Mickiewiczu –
Słowacki. - **Dziennik Polski, 3.10.2008.**

Dwie owacje dla Treli. - **Dziennik Polski, 6.10.2008.**

Głowacki, P. Ścieżka wiodąca w dół. - **Dziennik Polski, 7.10.2008.**

Cały smutek Jerzego Treli. - **Dziennik Polski, 28.11.2008.**

Jerzy Trela robi wrażenie. - **Gazeta Krakowska 29-30.11.2008.**

2009

„Jestem, bo jesteś” w PWST: Trela charytatywnie.
- **Gazeta Krakowska, 2.10.2009.**

Jerzy Trela w „Peer Gyntie”. Koncertowa wersja dramatu Ibsena.
- **Gazeta Krakowska, 6.11.2009.**

2010

Kowadło Kuźnicy dla Jerzego Treli. - **Gazeta Wyborcza, 16.02.2010.**

2011

Jerzy Trela gwiazdą „Dwóch Teatrów”. - **Dziennik Polski, 18.11.2011.**

2012

Małgosi miłość do świata. - **Dziennik Polski, 3.03.2012.**

Tknięty palcem bożym. Urodziny Jerzego Treli.

- **Gazeta Wyborcza, 14.03.2012.**

100 lat dla Jerzego Treli. Wybitny aktor skończył właśnie 70 lat. O współpracy z nim opowiadają przyjaciele – Anna Polony, Jerzy Nowakowski, Jerzy Stuhr.

- **Dziennik Polski, 15.03.2012.**

Urodziny z Trelą : 70. urodziny człowieka o wielkim talencie.

- **Gazeta Krakowska, 16.03.2012.**

Krupiński, W. „Wyzwolenie” i Jerzy Trela na wesoło.

- **Dziennik Polski, 17.09.2012.**

Ciosek, Jolanta. Drogi wielki człeku... Jubileusze Jerzego Treli: 50 lat pracy scenicznej i 70. urodziny. - **Dziennik Polski, 3.12.2012.**

2013

„Trzy razy Fredro”. - **Gazeta Wyborcza, 20-21.04.2013.**

Trelę i jego monologi usłyszymy na scenie STU.

- **Gazeta Krakowska, 20.12.2013.**

2014

Ciosek, J. Pożegnania i powroty: To ostatnie spotkanie w Starym Teatrze z „Chłopcami”, czyli Anną Polony i Jerzym Trelą. - **Dziennik Polski, 3.01.2014.**

Kraków. Polony i Trela pożegnani. - **Dziennik Polski, 7.01.2014.**

Głowacki, P. Pożegnanie ze starą opowieścią. - **Dziennik Polski, 22.01.20014.**

Maciejewski, Ł. Krakowski gwiazdozbiór. - **Polska Gazeta Krakowska, 31.01.2014.**

Wielka Improwizacja dedykowana ks. prof. Józefowi Tischnerowi

- **Dziennik Polski, 24.03.2014.**

Wywiady z lat 1981-2014

1981

Miklaszewski, K. Jak zachować siebie : o sobie, reżyserach i sytuacji polskiego teatru mówi Jerzy Trela. - **Literatura, 24.09.1981.**

1983

Miklaszewski, K. Trela u Swinarskiego. - **Życie Literackie, 21.08.1983.**

Raczek, T. Chcę nadziei! : z Jerzym Trelą rozmawia Tomasz Raczek.
- **Polityka, 31.12.1983.**

1984

Winnicka, B. Punkt zerowy : rozmowa z Jerzym Trelą.
- **Życie Literackie, 1.07.1984.**

Orman, U. Nowa rola : z doc. Jerzym Trelą – rektorem PWST rozmawia Urszula Orman. - **Gazeta Krakowska, 3.10.1984.**

1985

Grzegorzcyk, E. Nie mam programu – mam poglądy : mówi Jerzy Trela – kandydat na posła. - **Echo Krakowa, 8.10.1985.**

1986

Krzystyniak, Z. „Jestem przede wszystkim aktorem...” : wybitny aktor Jerzy Trela udzielił wywiadu Polskiej Agencji Prasowej.
- **Echo Krakowa, 21.01.1986.**

Lutowski, J. „Pragnąłem zachować siebie” : Jerzy Trela.
- **Rzeczpospolita, 24-28.12.1986.**

1987

Piekarczyk, J. Dążenie do prawdy : rozmowa z rektorem krakowskiej PWST Jerzym Trelą. - **Przekrój, 29.03.1987.**

1988

Biełous, U. Konrad, który uderzy w ścianę : z Jerzym Trelą rozmawia Urszula Biełous. - **Kultura**, 20.07.1988.

1989

Nowak, B. Nie obiecuję nowej twarzy i nowych haseł : Jerzy Trela.
- **Echo Krakowa**, 26/28.05.1989.

Krupiński, W. Pracy zawdzięczam ten tytuł. - **Dziennik Polski**, 31.05.1989.

Krupiński, W. Iskierka nadziei : z Jerzym Trelą rozmawia Wacław Krupiński.
- **Dziennik Polski**, 2.06.1989.

Sobolewski, K. Jerzy Trela : na zamówienie. - **Kurier Polski**, 4/6.11.1989.

1992

Bodnar, I. W celi Konrada. – **Przekrój**, 29.11.1992.

1994

Lisowski, A. Pociąga mnie tajemnica : z Jerzym Trelą rozmawia Andrzej Lisowski. - **Express Wieczorny**, 11-13.03.1994.

Wanat, A. Porozmawiajmy o aktorstwie : z Janem Englertem, Krzysztofem Globiszem, Olgierdem Łukaszewiczem, Jerzym Radziwiłowiczem, Jerzym Trelą. - **Teatr**, 9.1994.

Fryz-Więcek, A. Płaszcz Konrada trzeba zostawić w garderobie.
– **Gazeta Krakowska**, 18.11.1994.

1995

Chomicz, Z. Poglądów nie zmieniłem : rozmowa.
– **Przegląd Tygodniowy, 12.07.1995.**

Winnicka, B. Przeciąg : rozmowa z Jerzym Trelą.
– **Wiadomości Kulturalne, 8.10.1995.**

1996

Śliwińska, K. Muszę zachować część siebie.
– **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 15.11.1996.**

Faber, M. Wybrałem teatr : rozmowa z Jerzym Trelą w 35-lecie pracy artystycznej. – **Echo Krakowa, 15/17.11.1996.**

Huzarska-Szumiec, M. Czasami mam ochotę uciec z teatru.
– **Gazeta Krakowska, 30.11/1.12.1996.**

Gierat-Bieroń, B. Kilka centymetrów nad ziemią : z Jerzym Trelą, obchodzącym 35-lecie pracy artystycznej, rozmawia Bożena Gierat-Bieroń.
– **Tygodnik Powszechny, 15.12.1996.**

1997

Maciejewski, Ł. Aktor – nie misja a powinność : z Jerzym Trelą rozmawia Łukasz Maciejewski. – **Dziennik Polski, 3.06.1997.**

Grzegorzewicz, J. 10 pytań do dwojga. – **Zwierciadło, 7.07.1997.**

1998

Karwat, K. Jak Bacuś przemienił się w Konrada.
– **Dziennik Zachodni, 20.03.1998.**

Huzarska-Szumiec, M. Twój i mój teatr : mówią aktorzy Starego Teatru, Dorota Segda i Jerzy Trela, którzy zostali laureatami „Złotych Masek” – nagrody publiczności. – **Gazeta Krakowska, 11/13.04.1998.**

1999

Wakar, J. Siedź w kącie, a cię znajdą : rozmowa. - **Dziennik, 15.10.1999.**

2000

Kijowska, R., Piotrowski, P. Uodporniona nadwrażliwość : z Jerzym Trelą rozmawiają Renata Kijowska i Paweł Piotrowski.
- **Dziennik Polski, 8-9.01.2000.**

Matkowska-Święs, B. Artystą zostaje się później : Krakowskie gadanie : rozmowa z Jerzym Trelą. - **Gazeta Wyborcza, 9.05.2000.**

Hernandez-Paluch de, M. Ale Bonda jeszcze nie grałeś! Nadrobie! : rozmowa z aktorem Jerzym Trelą, Chilonem z planu 'Quo vadis', pierwszą ofiarą Nerona.
- **Gazeta Krakowska, 23.06.2000.**

2001

Krupiński, W. Nie uznaję gry solo : z Jerzym Trelą rozmawia Wacław Krupiński. - **Dziennik Polski, 30.03.2001.**

Sadecki, J. Zjechała horda bab... : Stary Teatr : w niedzielę premiera „Dam i huzarów” oraz jubileusz Anny Polony i Jerzego Treli.
- **[Dziennik Polski], 14.12.2001.**

2002

Janowska, K. Pół prorok, pół błazen : rozmowa z Jerzym Trelą, aktorem teatralnym i filmowym. - **Polityka, 21.09.2002.**

Berent, J. Są anioły w Krakowie. - **Viva, 7.10.2002.**

2003

Bończa-Szabłowski, J. Muśnięcie anioła.
– **Tele Rzeczpospolita, 20/26.06.2003.**

2004

Ciosek, J. Pomiedzy prorokiem a blaznem : z Jerzym Trelą rozmawia Jolanta Ciosek. – **Dziennik Polski (Dziennik Piątkowy), 16.04.2004.**

2008

Nie można poddać się teatrowi do końca : wywiad : Wybitny aktor Jerzy Trela opowiada o fenomenie Starego Teatru w Krakowie, rytuałach odprawianych w garderobie oraz braku zaufania do swojego zawodu.

– **Dziennik Polski, 10.12.2008.**

2009

Salwa, A. Wołali na mnie Tatuś.

- **SMS : Stylowy Magazyn Studencki, 22.10.2009.**

2012

Ciosek, J. Na scenie i pod sceną : jubileusz : z Jerzym Trelą o rolach, kobietach i medycynie. – **Dziennik Polski, 16.03.2012.**

2013

Krupiński, W. Trela i Preisner – monologi romantyczne.

- **Dziennik Polski, 10.05.2014.**

2014

Subbotko, D. Jak grzechotnik : Trela.

- **Gazeta Wyborcza (Magazyn Świąteczny), 15-16.03.2014.**

Krupiński, W. Jerzy Trela szuka sobie innego miejsca w teatrze : mówi: salta już nie zrobię. - **Dziennik Polski, 10.05.2014.**